
                  Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice 

_________________________________________________________________________ 

 

Zápisnica z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 14.06.2024 

o 16.00 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach 

 

Prítomní: 

PaedDr. Marek Andráš, starosta obce 

 

Jaroslav Bič - poslanec 

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa 

Štefan Meglés - poslanec 

Mgr. Martin Hrubovský - poslanec 

Ladislav Majerník - poslanec 

Ing. Štefan Vereb – poslanec 

 

Ing. Valéria Antalová – kontrolórka obce 

 

Mgr. Dominika Malčická – zapisovateľka 

 

Ďalší prítomní: 

Mgr. Ing. Eva Koščová, Peter Novák 

 

Neprítomný – svoju neúčasť ospravedlnil:  

Stanislav Roman - poslanec 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Informatívna správa o prevádzke a chode činnosti ZŠ s MŠ podaná riaditeľkou školy  

4. Rôzne 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce za rok 2023 

6. Záverečný účet obce za r. 2023 

7. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 

8. Záver  

 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 16.00 hod. 

v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov, jeden poslanec svoju neúčasť 

ospravedlnil. 

 



2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí p. Jaroslav Bič  a Mgr. Lucia 

Ondová. Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali takto:  

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Schválenie programu 

 

V tomto bode starosta obce predniesol program rokovania zverejnený v pozvánke na toto zasadnutie.  

Poslanci o tom  hlasovali nasledovne: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

4. Informatívna správa o prevádzke a chode činnosti ZŠ s MŠ podaná riaditeľkou školy  

 

Starosta vyzval pani riaditeľku, aby informovala poslancov o aktuálnom počte detí a žiakov v miestnej 

ZŠ a MŠ a tiež chode školy/škôlky. V základnej škole je 25 žiakov, v materskej škole 28 detí. Pri tých 

sa striedajú 4 učiteľky, z ktorých dve boli vzaté pred pár rokmi, kedy si to vyžadovali navýšené počty 

prihlásených detí. V súčasnosti platí, že málokedy je v škôlke plný stav kvôli chorobnosti detí a rôznym 

iným faktorom a preto nastala otázka, či  2 triedy a 4  učiteľky nie sú už v súčasnosti pri toľkých deťoch 

veľa - z pohľadu financovania určite.  Aj v budúcom školskom roku detí viac nebude. Z toho dôvodu je 

podľa starostu, poslancov i pani riaditeľky potrebné hľadať nejaké ďalšie riešenia. Pani riaditeľka sa 

informovala na Ministerstve školstva SR, kde jej navrhli alternatívu, aby sa nerušila jedna trieda, ale 

aby tieto deti fungovali v škôlke aspoň s doobedňajšou dochádzkou. Druhá trieda by fungovala v riadnej 

celodennej prevádzke. Takto by sa striedali aspoň 3 učiteľky, keďže 4 podľa všetkého neostanú. Starosta 

obce podotkol, že od 01.01.2025 sa mení financovanie škôl a teda či pani riaditeľka bude zvládať 

financovanie hoci len 3 učiteliek, keď peniaze budú adresne rozdelené podľa počtu detí a  tých je málo. 

Všetci prítomní sa zhodli v tom, že sa v priebehu nasledujúceho týždňa v materskej škole zvolá 

rodičovské združenie, na ktoré príde i starosta obce s poslancami OcZ a tieto veci  prediskutujú aj s 

rodičmi. (Poznámka: je v kompetencii riaditeľky ZŠ s MŠ, ktorá má právnu subjektivitu, rušiť triedy 

v dôsledku nízkeho počtu nahlásených detí, riadne a hospodárne narábať s financiami na to určenými 

a podľa potrebnosti pristupovať k organizačným zmenám. So správou o  zrušení triedy MŠ by pani 

riaditeľka mala oboznámiť  starostu a poslancov  na najbližšom zasadnutí OcZ). 



5. Rôzne 

 

Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o už predtým avizovaných podujatiach. Dni obce 

a Futbalový turnaj sa tohto roku uskutočnia prvý augustový víkend. Predostrel bližšie podrobnosti 

i celkový program tých dvoch dní. V sobotu 03.08.2024 sa uskutoční Futbalový turnaj o pohár SNP, na 

ktorom budú súťažiť 4 mužstvá. V nedeľu 04.08.2024 sa uskutočnia spojené oslavy Dni obce + 

Pľechocicki dobroty. Vystúpi 5 súborov z rôznych oblastí východného Slovenska a dva miestne - FS 

Studzenka a Studzenočka. Pri nedeľnej slávnostnej svätej omši, ktorú bude celebrovať vladyka Milan 

Chautur, sa do života uvedie CD Studzenky a kniha o futbale. Z radov poslancov zaznela poznámka, že 

by bolo dobré osloviť nejakých sponzorov, keďže to bude nákladné, ale zase v obci nie je až tak veľa 

možností sponzoringu.  

 

Poslanci sa tiež zaoberali požiadavkou z obce, aby znova fungovalo mužstvo „A“ vo futbalovej lige. 

Starosta poznamenal, že je problém delegovať ľudí do výboru, aj na nedávnu schôdzu ohľadom situácie 

vo futbale prišlo minimum ľudí a z domácich nemá kto hrať. Pán Podracký sa venuje „U 11“, z ktorej 

deti už pomaly vyrastajú, preto by možno mohla fungovať „U15“, prípadne sa dá spojiť s obcou 

Kuzmice a s jej hráčmi. Prioritou sú však naše deti a futbal hlavne pre ne. Obec sa zapojila do výzvy na 

rekonštrukciu šatní a futbalového ihriska, avšak ťažko povedať, či bude úspešná.  Vyhodnotenie bude 

až v lete.  Ak sa to nepodarí z požadovaných prostriedkov, obec má v pláne zakúpiť po  dve bránky na 

malé i veľké ihrisko. 

 

Starosta obce prečítal poslancom aj anonymný list, ktorý bol obci doručený od obyvateľov obce 

Plechotice. Sťažujú sa v ňom na neznesiteľný zápach a obmedzovanie užívania svojich domovov a 

dvorov istým SHR z obce. Poslanci list vzali na vedomie a zhodli sa, že sa týmto zaoberať nebudú. 

V prípade, že anonymní pisatelia majú problém so všetkým, čo napísali, mali sa pod to buď podpísať, 

prípadne to ďalej riešiť súdnou cestou. 

 

Ako ďalšie poslanci prejednávali „Odsúhlasenie mimoriadnej odmeny raz ročne vo výške minimálnej 

mzdy, ktorá bude vyplatená v priebehu roka“. Následne o tom poslanci hlasovali takto: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 5 (Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan 

Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Jaroslav Bič) 

 

6.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce za rok 2023 

 

Kontrolórka obce Ing. Valéria Antalová vyhotovila a predniesla stanovisko k návrhu záverečného účtu 

obce Plechotice za rok 2023. Hlavná kontrolórka skonštatovala, že záverečný účet obce je vypracovaný 

správne. 

Stanovisko hlavnej kontrolórky Ing. Valérie Antalovej zobralo obecné zastupiteľstvo na vedomie.   

 

 



7. Záverečný účet obce za r. 2023 

 

Kontrolórka obce konštatovala, že záverečný účet bol zverejnený na web stránke obce ako aj na úradnej 

tabuli a poslanci ho mali tiež možnosť prečítať, preto odporučila obecnému zastupiteľstvu záverečný 

účet obce a celkové hospodárenie  obce za rok 2023 schváliť bez výhrad.  

Následne poslanci pristúpili k hlasovaniu o schválení Záverečného účtu obce Plechotice za rok 2023: 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

8. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 

 

Kontrolórka obce Ing. Valéria Antalová v tomto bode programu oboznámila poslancov s plánom práce 

na II. polrok 2024 ako je kontrola dokladov, kontrola vybraných položiek rozpočtu či samotného 

rozpočtu, kontrola čerpania finančných prostriedkov a iné.  

Poslanci o schválení plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II.  polrok 2024 hlasovali takto: 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 
9. Záver  

 

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva a o 18.00 hod.  ho ukončil.   

 

 

 

Zapísala: Mgr.  Dominika Malčická                                      ...................................................... 

 

 

 

V Plechoticiach 14.06.2024 

 

 



Overovatelia zápisnice: 

 

Jaroslav Bič                                                                              ........................................................ 

 

Mgr. Lucia Ondová                                                                  ........................................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                               PaedDr.  Marek Andráš 

                                                                                                                     starosta obce 


